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Resumé af indkomne bemærkninger til forslag til Friluftsstrategien i Varde Kommune

Forslag til Friluftsstrategien blev godkendt i Byrådet den 5. december 2017 med beslutning om at 
forslaget skulle sendes i offentlig høring i 4 uger.

Forslaget har været i offentlig høring i perioden fra 9. februar til og med 20. marts 2018. 

I forbindelse med den offentlige høring af forslag har Varde Kommune modtaget bemærkninger fra 
følgende:

1. Forsvarsministeriets ejendomsstyrelse, indkommet den 12. februar 2018
2. Sommerhusgrundejerforeningen Guldvangen, indkommet dem 19. marts 2018

Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse oplyser, at de ikke har bemærkninger til høringsmaterialet.

Sommerhusgrundejerforeningen Guldvangen mener at strategien mangler svar på, hvordan 
Naturstyrelsens områder igen kan gøres mere tilgængelig for offentligheden. Den manglende 
tilgængelighed oplyses til at omfatte både funktionaliteten af stier og skovveje, skiltning, kortmaterialer 
samt mobildækning. 

Grundejerforeningen mener også at stien omkring Karlsgårde sø (etableret af SE) er ødelagt af færdsel 
med Mountainbike og derfor vanskelig at bruge for gående.

Byrådets vurdering:

Et af indsatsområderne i forslaget til Friluftsstrategien er at styrke tilgængeligheden til og i 
naturområderne og at det sker i samarbejde med både private og offentlige institutioner, herunder også 
med samarbejdspartnere som Naturstyrelsen.

I Friluftsstrategien lægges der tillige vægt på øget information og at informationen skal være af høj 
kvalitet, herunder at der også skal være mulighed for information via elektroniske medier. Byrådet 
vurderer, at Friluftsstrategien fint rummer de opmærksomhedspunkter, som 
sommerhusgrundejerforeningen nævner i deres bemærkninger til høringen af forslaget.

Afledte justeringer:
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